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Protokół Nr 12/25 

z posiedzenia 

Komisji Finansowo-Gospodarczej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 26 maja 2025 r. 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

członków komisji, zastępcę prezydenta miasta oraz kierowników Urzędu Miasta, dokonał 

przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło. Obrady rozpoczęto 26 maja 2025 o godz. 16:00, a 

zakończono o godz. 16:14 tego samego dnia. Na statutową liczbę 10 radnych w chwili 

rozpoczęcia obrad obecnych było 9 członków komisji. Obecność członków komisji, radni 

potwierdzili obecność poprzez potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja oraz podpis 

na liście obecności (lista obecności stanowi załącznik do nin. protokołu). Przewodniczący 

poinformował, że obrady komisji są prawomocne, kworum zostało zachowane. Obrady odbyły 

się stacjonarnie w sali konferencyjnej nr 229 przy ul. Grzegorza Piramowicza 32  

w Kędzierzynie-Koźle, za pośrednictwem systemu eSesja.  

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków. 

Obecni: 

1. Hanna Białas 

2. Wiesław Fąfara 

3. Wojciech Jagiełło 

4. Andrzej Kopacki 

5. Jacek Król 

6. Małgorzata Lipczyńska 

7. Adam Oczoś 

8. Ewa Odulińska 

9. Fabian Pszon 

10. Ireneusz Wiśniewski 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli : 

1. Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu; 

2. Andrzej Patyniak, kierownik referatu Planowania Przestrzennego, Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego w Kędzierzynie-Koźlu; 

3. Anna Brągiel, dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy „Promyczek”; 

4. Anna Karoń-Jamielucha, adwokat Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle; 

5. Beata Kaczyńska-Pogwizd, kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki; 

6. Beata Pierzchlewicz, kierownik Wydziału Strategii, Rozwoju i Środków Pomocowych; 

7. Ewelinę Badurek, główna księgowa Muzeum Ziemi Kozielskiej w Kędzierzynie Koźlu; 

8. Gabriela Helbin-Golasz, kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa; 

9. Jacek Bednarek, kierownik Wydziału Informatyki; 

10. Jagoda Zmarzł, kierownik Wydziału Inwestycji, Remontów i Eksploatacji; 

11.    Joanna Ciosek główna księgowa Miejskiej Biblioteki Publicznej; 

12.    Joanna Hariasz, skarbnik miasta Kędzierzyn-Koźle; 

13.    Joanna Makowiecka, kierownik Biura Działalności Gospodarczej; 
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14. Katarzyna Mąka, dyrektor Miejskiego Zarządu Oświaty i Wychowania w Kędzierzynie 

Koźlu;   

15. Krzysztof Wołynkiewicz, I zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. 

gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-remontowej; 

16. Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia; 

17. Lucyna Niewadzisz, dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-

Koźlu; 

18. Marek Mazurkiewicz, kierownik Wydziału Zarządzania Drogami w Kędzierzynie-Koźlu; 

19. Piotr Gabrysz, dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu; 

20. Sylwia Jasińska-Cieślik, zastępca kierownika Wydziału Straży Miejskiej i Zarządzania 

Kryzysowego; 

21. Teresa Głuszek, kierownik Wydziału Informacji i Promocji Miasta; 

22. Zbigniew Romanowicz, sekretarz Miasta.  

 

Ad 2.  

 

Wnioski do porządku obrad. 

Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad. 

 

Ad 3.  

Przyjęcie protokołu 11/25 z 28 kwietnia 2025 r. 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poinformował, że protokół został zamieszczony 

na portalu eSesja.pl oraz BIP. Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło wobec braku uwag 

poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr 11/25. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu 11/25 z 28 kwietnia 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Fabian Pszon 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Fąfara, Jacek Król, Ireneusz Wiśniewski 
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Ad 4.  

Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego za rok 2024 (sprawozdanie z wykonania budżetu miasta wraz z 

informacją o stanie mienia komunalnego za rok 2024 oraz opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poinformował, że radni otrzymali obszerne 

sprawozdanie z wykonania budżetu miasta wraz z informacją o stanie mienia komunalnego za 

rok 2024. Materiał został zamieszczony na stronie BIP oraz eSesja. Poinformował, że do 

sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2024 jest pozytywna opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. Opinia RIO również została zamieszczona na portalu eSesja w materiałach. 

Otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego za rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Hanna Białas, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Fabian Pszon 

BRAK GŁOSU (1) 

Ireneusz Wiśniewski 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Jacek Król 

 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu miasta wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego za rok 2024.  

 

 

Ad 5.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko-Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Kędzierzynie-Koźlu (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały 

z którym się zapoznali, otworzył dyskusję, nikt nie zabrał głosu, poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko-Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Kędzierzynie-Koźlu..  
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Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Jacek Król 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Ad 6.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

darowizny na rzecz Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego prawa własności nieruchomości 

gruntowej zabudowanej oznaczonej jako działki nr 1419/1 i 1426/5, położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu w obrębie ewidencyjnym Kędzierzyn przy ulicy Doktora Judyma, 

stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle  (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. 

protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały 

z którym się zapoznali, otworzył dyskusję, nikt nie zabrał głosu, poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny 

na rzecz Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego prawa własności nieruchomości gruntowej 

zabudowanej oznaczonej jako działki nr 1419/1 i 1426/5, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w 

obrębie ewidencyjnym Kędzierzyn przy ulicy Doktora Judyma, stanowiącej własność Gminy 

Kędzierzyn-Koźle.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Jacek Król 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Ad 7.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Kędzierzyńsko-Kozielskiego na realizację zadania pn. "Międzynarodowe Spotkania 

Orkiestr Dętych w Kędzierzynie-Koźlu" (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. 

protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały 

z którym się zapoznali, dodał, że Gmina Kędzierzyn-Koźle wspiera Orkiestrę Dętą wielu 

aspektach w ramach promocji,  otworzył dyskusję.  
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Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że za niedługo 

Kędzierzynie-Koźlu odbędzie się duże wydarzenie "Międzynarodowe Spotkania Orkiestr 

Dętych " Orkiestra żeglugi obchodzi 50 lecie,  odbędzie się koncert orkiestry ale również 

występy wszystkich zespołów. Orkiestrą żeglugi również w takich wydarzeniach uczestniczy 

gdy pozostałe orkiestry obchodzą jubileusze nawet za granicą. Zachęca wszystkich 

mieszkańców do udziału w tym wydarzeniu, ale na ten cel są potrzebne duże środki na całą 

oprawę tego wydarzenia.  

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Kędzierzyńsko-Kozielskiego na realizację zadania pn. "Międzynarodowe Spotkania Orkiestr 

Dętych w Kędzierzynie-Koźlu".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Hanna Białas, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (9 głosów „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Ad 8.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2025 wraz  

z autopoprawką I (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały 

z którym się zapoznali, otworzył dyskusję, nikt nie zabrał głosu, poddał pod głosowanie  

ww. projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2025 wraz z 

autopoprawką I.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Fąfara, Jacek Król 

 

 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką I.  
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Ad 9.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2025-2040 wraz z autopoprawką I (projekt uchwały stanowi 

załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały 

z którym się zapoznali, otworzył dyskusję, nikt nie zabrał głosu, poddał pod głosowanie  

ww. projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2025-2040 wraz z autopoprawką I.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Fąfara, Jacek Król 

 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką I.  

 

 

Ad 10.  

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Kolejny termin komisji ustalono na 23 czerwca 2025 r. godz. 16:00 

 

Ad 11.  

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło podziękował za udział w komisji i zakończył 

obrady o godz. 16:14  tego samego dnia.  

 

 

  

 

Przygotował(a): Anna Dworaczek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


